
 

 

 

 

 
 
 

 
 

Müdür-Öğrenci Buluşması 

Raporu 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

T.C. 

NİĞDE ÖMER HALİSDEMİR 

ÜNİVERSİTESİ 

BOR MESLEK YÜKSEKOKULU 



Yüksekokulumuzun en önemli paydaşlarından olan öğrencilerimizin görüş, düşünce, öneri, 

beklentilerini almak ve memnuniyet anketlerine katılımlarını sağlamak amacıyla 15 Kasım 2024 Cuma 

günü saat 11:00’da D3 No’lu derslikte Müdür-Öğrenci buluşması gerçekleştirilmiştir. Söz konusu 

toplantıya ilişkin rapor aşağıda sunulmaktadır.  
 

2024 YILI MÜDÜR – ÖĞRENCİ BULUŞMASI RAPORU  

Yüksekokulumuz yemeklerinin soğuk ve az 

olduğu belirtildi. 

Konuyla alakalı Üniversitemiz Rektörlüğü ile gerekli 

yazışmaların yapılacağı belirtildi. 

Kantin fiyatlarının yüksekliği şikayet edildi. 
Kantin fiyatlarının Üniversitemiz Rektörlüğü 

tarafından belirlendiği ifade edildi. 

Şehir içi otobüslerin servis sayısının az 

olması şikayet edildi. 

Konuyla ilgili Üniversitemiz Rektörlüğü ile gerekli 

yazışma yapıldı ve Belediye ile görüşmeler devam 

etmektedir. 

Taksi ve Otobüslerin yerleşke içerisine 

girmemesinin nedeni soruldu 

Öğrencileri güvenliği açısından Üniversitemizin 

almış olduğu karara istinaden yürütülen uygulama 

olduğu belirtildi. 

Yerleşke içerisindeki yolun bozuk olması 

şikayet edildi. 

Konuyla ilgili Üniversitemiz Rektörlüğü ile gerekli 

yazışma yapıldı ve Belediye ile görüşmeler devam 

etmektedir. 

Bazı sınıflarda projeksiyon cihazının eksik 

olduğu belirtildi. 

Konuyla alakalı Üniversitemiz Rektörlüğü ile gerekli 

yazışmaların yapılacağı belirtildi. 

Spor sahasının soyunma odasının 

düzenlenmesi talep edildi. 

Spor sahasının kullanım hakkı Yüksekokulumuzda 

olmaması nedeniyle konuyla ilgili yetkili birimlerle 

yazışmalar yapılacaktır. 

Tuvaletlerin temiz olmadığı ve sıvı 

sabunlukların eksik olduğu iletildi. 

Üniversitemizin ihale süreci tamamlandığında gerekli 

malzemelerin temin edileceği belirtildi.  

Yerleşke içerisindeki ışıklandırmanın 

yetersiz olması şikayet edildi. 

Arızalanan lambaların led lambalarla değiştirilmesi 

hususunda gerekli yazışmalar yapıldı konunun takip 

edildiği belirtildi. 

Voleybol topu ve futbol topu talep edildi. Konuyla ilgili yazışmaların yapıldığı belirtildi. 

Projeksiyonlu sınıflarda perdelerin beyaz 

olması nedeniyle görüntünün iyi olmadığı 

şikayet edildi. 

Yüksekokulumuz sınıflarındaki perdeler siyah 

perdelerin alınması hususunda gerekli yazışmaların 

yaptırıldığı ve en kısa sürede taktırılacağı belirtildi. 

Yüksekokulumuzdaki sınıflarındaki bazı 

pencerelerin arızalı olduğu şikayet edildi. 

En kısa sürede gerekli bakım ve onarım yaptırılacağı 

belirtildi. 

 

 

 



 



 

 

 


